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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 09 Mai 2023 

Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Jørn Michalsen, Petter Tiltnes, Øyvind Ø 
Danielsen, Espen Hillmann, Henriette Bakkelu Gøtz, Anders 
Røynås, Maya I Kristiansen, Morten Riis Andersen, Petter 
Farstadvol, Anne-Mette Klokkerud (referent).  
 
 

 
Dato: 

 
09.05.2023 

Tid og sted Skullerud kl. 17.30  
Innkalt ved: Morten Forland/Jørn Michalsen 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: Vedtak: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

 Referat 13.04.2023 godkjent.  

Oppdatering daglig leder Jørn 
Michalsen 

Generell oppsummering fra 
daglig leder. 

 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann. 

Det er god aktivitet i gruppene, 
godt i gang. Langtur forrige sønd 
med hele 16 pers. Trist at 
Enebakk Rundt ble avlyst da 
gruppene hadde lagt opp trening i 
forhold til rittet. Fremover: Holde 
trykket oppe.  Kommer flere ritt 
fremover. Er flere som er påmeldt 
Master enn på lang tid, positivt. 
Elite. Tre mann til start i 
Norgescupen Embredt kjørte inn 
til 4 plass. Yoel hang godt med  
lenge. Martine Sundby kjørte bra 
lørd. Vurderer å ta turen til 
Sverige for å kjøre ritt der. 
Faddere har vært gjennomført. 

  

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter Tiltnes Full fart. Ikke venteliste på Kids i 
praksiis. Alle som har vært på 
venteliste har fått tilbud om plass. 
Veldig populørt med elite-trenere 
blant barna. Enduro jobber bra. 
Prøvedag denne uke for de som 

  



 

 

Intern Intern 

ønsker teste enduro. Teknikk kurs 
gjennomført med Trude i helgen, 
veldig bra. Forsøker få Aslak på 
kurrs for trenergjengen, og for 
foreldre som synes det er gøy 
men trenger litt bistand, særlig på 
teknikk. 
Elite/Norges cup: 13-14 
eliteryttere på start i Norges Cup. 
Oda har gul trøye, og Martin hvit.  

Rapport Banekomiteen Jørn 
Michalsen 

Nytt planleggingsmøte i juni. Jørn 
og Espen er involvert i mye 
arbeider for å få ting på plass, 
både for å skape interesse og 
aktivitet, samt arrangørmessig, 
akkrediteringskurs, opplæring av 
trenere. Samt akkrediittering av 
ryttere. 

 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Vært i møte med nye styret i 
Sørensen. Skal i møte med 
Sørensen sykler torsdag. Skal 
også i møte med Maxpuls.  

  

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøybilen fungerer godt, alt er på 

stell. Bookingen av bilen er 

populær, Begynner å bli fulle 

lister.   

Vi har problemer med at lageret 

begynner å bli fullt. Øyvind tar 

kontakt med Opsahl-Gruppen for 

sjekk av om det er mulig å leie 

ytterligere areal. 

  

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig  

Henriette 
Bakkeli Gøtz 

Medlemstall: 748 i april, økt med 

13, 149 damer og 612 menn. 

Positivt at medlemstallene er 

økende. Legger ut mail om at 

aktive trenere sender inn 

politiattestene på nytt til 

Henriette.  

Rekrutteringstiltak: Henriette har 

opprettet instagram. Forslag 

ellers: Markedsføre klubben og 

arrangement på Skullerud, lage 

brosjyrer. På Bydelsdagene 24-

27august, lage arrangement for 

barn/ungdom for å fronte Frøy. 

Øvelser for barn, sykle mellom 

kjegler, sykle svinger i 

slalombakken, m.m. Hva med 

Tour of Norway for kids?? Låne 

utstyr og sykle en liten runde. 

Skiforeningens aktivitetsdag: 

Vurderer å gjøre noe her også. 

  

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Holmenkollen sykkelfestival er 
utsatt.  
 

  



 

 

Intern Intern 

Kalas cup planlegges. 
Terrengsykkelrittet er godkjent.  
Blir rabattert pris for Frøy 
medlemmer  i år som i fjor. 

Økonomi/Budsjett Anders 
Røynås 

Anders gjennomførte oppdatering 
av regnskapet. Er kjøpt to 
hengere, 2 ganger 67 000,- 
Terreng KID er det bestilt  booking 
Trysil med 67 000,- Inntektssiden 
– får ikke ført det helt riktig før 
man har mottatt  rapportene.  

 

Nasjonalpark Østmarka Jørn 
Michalsen 

Mulig «omkamp» om 
Nasjonalpark i Østmarka? Klima 
og miljødepartementet har 
innkalt til møte. Hadde en del 
innsigelser og har forminsket 
område ytterligere. Møte 
avholdes 23.05, kl. 10.00.  

 

Salg av Styrkeprøven Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

Ikke noe nytt  

Oversikt over sportslig Oppsett 2023 Jørn 
Michalsen 

Neste møte  

Sertifisering av IF Frøy – Rent 
Idrettslag 

Anne-Mette 
Klokkerud 

Resertifisering av IF Frøy mht. 
Rent Idrettslag er gjennomført av 
styret i fellesskap 

 

Politiattest og barneidrettsansvarlig Henriette 
Bakkeli 
Gøtz/Petter 
Tiltnes 

Henriette er politiattest ansvarlig. 
Petter T er barneidrettsansvarlig 

 

Rekrutteringsarbeide fremover Henriette 
Bakkeli 
Gøtz/Jørn 
Michalsen 

Rekruttering av nye medlemmer 
er viktig.  Hvordan få til bedre 
kommunikasjon – og reklame. 
Henriette legger ut litt info fra 
Elite-sesongen som har vært. Det 
lages en plan for rekruttering i 
løpet av våren med Henriette i 
spissen. Positive til bane-
rekruttering.Kommunikasjon 
pluss PR er viktigst.  
Enduro trener hjelp i fra foreldre. 

 

Klubbhåndbok Jørn 
Michalsen 

Det jobbes med saken  

Norgescup 3 og 4 juni Jørn 
Michalsen 

Forespørsel fra Enduro om vi kan 
være med å arrangere Enduro 
Norcescup i Drammen i 
juni.Herunder bidra med kr. 
15000,- i økonomisk støtte til 
rittet. Vi bidrar til dette for å 
støtte tilveksten i enduro gruppa. 
100 påmeldte er veldig bra. 

 



 

 

Intern Intern 

Jakke til styremedlemmer Petter Tiltnes/ 
Henriette G 

Hadde avtale med Kalas, halv pris 
på jakke pr. sesong til styret. To 
ulike jakke-typer ble presentert.  

 

Rapport etter spørreundersøkelse Jørn 
Michalsen 

Selma Lie har presentert og gått 
igjennom resultatet av 
spørreundersøkelsen for IF Frøy 
ved Jørn. Undersøkelsen viser 
større positivisme enn vi 
forventet. Resultatet legges ut på 
nettet, og det som angår 
Sørensen Sykler presenteres på 
torsdag.  

 

Strategisamling Jørn 
Michalsen 

Strategiplanen til Frøy løper ut 
neste 2024. Bør derfor se på ny 
strategiplan over nyttår/i løpet av 
våren 2024. Liste med 
invitasjoner må lages. Setter opp 
liste for dette på styremøte i 
september. 

 

Neste Styremøte  Morten 
Forland 

Neste styremøte 13.06.2023  

 


